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7.2. Gradonačelnik Prijedora Marko 

Pavić razgovarao sa ambasadorkom SR 

Njemačke u BiH 

 

Gradonačelnik Prijedor Marko Pavić i 

ambasador Njemačke u BiH Ulrike Marija 

Knoc razgovarali su u Prijedoru o 

mogućnostima ekonomske saradnje 

Prijedora sa nekim njemačkim gradovima i 

sa njemačkim predstavništvima koja 

postoje u BiH. 

 

 
 

 "Ţelja nam je da u kratkom vremenu 

stupimo u kontakt sa predstavnicima 

njemačke ambasade za ekonomske odnose 

kako bismo prijedorsku privredu povezali 

sa njemačkim partnerima", rekao je Pavić. 

 On je podsjetio da je njemačka uloţila 

dosta novca u povratak građana Prijedora u 

svoja predratna mjesta stanovanja. 

 "U NJemačkoj još uvijek ima puno naših 

građana, a među njima dosta onih koji se 

bave biznisom, te nam je ţelja da im 

ponudimo Prijedor kao destinaciju 

povoljnu za investiranje i da dio naše 

dijaspore privučemo da ulaţe u svoj grad", 

poručio je Pavić. 

 On je naglasio da je Prijedor, po ocjeni 

brojnih stranih organizacija, među kojima i 

njemačkog GTZ-a, najpovoljnija 

destinacija za investicije u BiH. 

 NJemački ambasador u BiH Ulrike Marija 

Knoc istakla  je da je sa gradonačelnikom i 

ostalim predstavnicima Prijedora 

razgovarala o onome što je u ovom gradu 

već postignuto, kao i o izazovima koji tek 

predstoje. 

 "Uvjerila sam se u brojna priznanja raznih 

organizacija koja je gradonačelnik dobio za 

vrijeme svog mandata. Kad su u pitanju 

povratnici, njemačka organizacija THV 

bila je veoma angaţovana na izgradnji 

njihovih domova, a današnji izazovi su 

ekonomski razvoj, investicije i stvaranje 

novih radnih mjesta", navela je Knoc. 

 Ona je dodala da privrednici međusobno 

stvaraju i direktne kontakte, a da nakon 

ovakvih razgovora i ambasada moţe biti 

mjesto gdje će dobiti informacije koje ih 

interesuju. 

 Ambasador Knoc posjetila je preduzeće 

"Metalna industrija Prijedor" koje sarađuje 

sa njemačkim partnerima i učestvuje na 

tamošnjim sajmovima. 

 

15.2. Obilježen Dan boraca 

 

Povodom Dana boraca odbrambeno-

otadţbinskog rata delegacije Grada  i 

Boračke organizacije Prijedora , te 

delegacije ostalih  boračkih organizacija 

poloţile su vijence na centralni spomenik „ 

Za krst časni“  i zapalili svijeće u spomen-

kompleksu „Kameni cvijet“. 
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Zamjenik gradonačelnika  Prijedora 

Milenko  Đaković  ovom prilikom  je 

istakao da je ovo dan kada se trebamo 

prisjetiti svih onih koji su se borili i izborili 

za Republiku Srpsku. 

„Posebno se ovog dana prisjećamo onih 

koji su svoje ţivote poloţili u temelje 

Republike Srpske, a ujedno je ovo dan 

kada dajemo podršku boračkim 

udruţenjima i udruţenjima porodica 

poginulih i svima onima koji su najviše 

podnijeli strahote rata da ih nećemo 

zaboraviti i da ćemo mi u opštini Prijedor 

zajedno sa njima graditi bolje uslove za 

njihov ţivot “-kazao je Đaković. 

Predsjednik gradske Boračke organizacije 

Prijedor Radovan Rajilić je istakao da su  

borci sa velikom voljom, ţeljom i 

hrabrošću stvorili Republiku Srpsku . 

 „Ovo je bila prilika da se još jednom 

podsjetimo da sve naše saborce koji su dali 

ţivot za Republiku Srpsku , rekao je 

Rajilić dodajući da je  prijedorskim 

brigadama u odbrambeno-otadţbinskom 

ratu učestvovalo preko 17000 boraca od 

kojih 575 boraca poginulo sa područja 

Prijedora  i 249  koji su izbjegli iz drugih 

opština. 

Obiljeţavanje Dana boraca odbrambeno-

otadţbinskog rata počelo je u crkvi Svete 

trojice  kada su predstavnici Boračke 

organizacije odrţali parastos poginulim 

saborcima,a potom je odrţana svečana 

sjednica predsjedništva ove organizacije. 

Na ovoj sjednici  su pored prigodnih 

obraćanja i govora gostiju, nagrađeni 

najbolji literarni i likovni radovi 

prijedorskih osnovaca  i uručena   

priznanja za ljude koji su najviše pokazali 

kada je u pitanju odnos i rad u ovoj 

organizaciji. 

Plaketu sa  zlatnim krstom  dobio je 

Milenko Đaković, sa srebrnim krstom 

dobili su  Brane Vasilić, Slobodan Brdar, 

Dragan  Romčević  i Mira Markovinović , 

a uručeno je i osam zahvalnica sa likom 

Zorana Karlice za one koji svojim 

angaţovanjem doprinose radu Boračke 

organizacije. U okviru obiljeţanja Dana 

boraca odbrambeno-otadţbinskog rata 

predstavnici  boračke organizacije obišli su  

šest porodica  poginulih , ratnih vojnih 

invalida i boraca. 

 

 

Rezultati novogodišnje akcije otkupa 

duga u Toplani  

 

Novogodišnjoj akciji otkupa duga koju su  

pokrenuli  Nadzorni odbor i uprava  

prijedorske „ Toplane“ i koja je trajala od 

15.decembra do 25.januara odazvalo  se 27 

potrošača.Direktor ovog preduzeća  

LJiljana Despotović  je potvrdila  da su oni  

uplatili  30.655,75  KM od čega je 

27.887,65 KM na ime duga za grijanje, a 

2768,40 KM na ime kamate dok je 

učesnicima ove novogodišnje akcije na ime 

70 odsto kamate  otpisano oko 8408,48 

KM. 

„Mi praktikujemo da godišnje imamo 

najmanje dvije akcije otkupa duga  i 

uplaćena sredstva koja su efekat ove akcije 

su za nas značajna  jer i ta  uplata prema  

dobavljačima za mazut moţe značiti manje 

kamate u cjelokupnom dugu “-rekla je 

Despotovićeva. 

Ona je istakla da je ukupan dug potrošača 

za isporučenu toplotnu energiju krajem 

prošle godine iznosio 7.195.491,53   KM, a 

da su tu uračunate i kamate koje iznose 

2.006.362,67 KM. 

„Najveći duţnici  su i dalje domaćinstva  

koja sa obračunatim kamatama duguju  

5.191.730,88  KM, dok pravna lica duguju 

1,88 miliona KM, a budţetski korisnici 

oko  103 618  KM“ ,kazala je 

Despotovićeva. 

U ovoj novogodišnjoj akciji otkupa duga  

korisnicima je bilo ponuđeno da  uplate 

cjelokupan iznos glavnog duga sa stanjem 

od 30. novembra ove godine  te da  će im 

biti otpisano 70 odsto iznosa obračunate i 

zaduţene zatezne kamate.Korisnici koji su 

utuţeni , da bi ostvarili pogodnost koje 

pruţa akcija, duţni su bili  da uplate, uz 

glavni dug, i iznos sudskih troškova za 

godine za koje su utuţeni. 
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4.2.2013.Održani Dani zime na Kozari 

  

Učenici Poljoprivredno-prehrambene škole 

iz Prijedora pripremili su najukusniji kotlić 

na sedmim "Danima zime na Kozari", dok 

je pobjednik takmičenja u sportskim 

disciplinama ekipa Nacionalnog parka 

"Kozara".Drugo mjesto u gastro 

takmičenju osvojili su srednjoškolci iz 

Gradiške, a treće učenici Ugostiteljsko-

turističke škole iz Prijedora, dok su drugo i 

treće mjesto u sportskim igrama osvojili 

Klub ekstremnih sportova "Albatros" iz 

Prijedora i ekipa iz opštine Oštra Luka. 

Ministar uprave i lokalne samouprave 

Republike Srpske Lejla Rešić rekla je da 

već drugu godinu ovo ministarstvo 

podrţava manifestaciju "Dani zime na 

Kozari". 

 

 
 

"Osim sportskog i kulturno-umjetničkog 

dijela, sve opštine iz potkozarske regije su 

ovdje i na taj način jačamo i naše opštine i 

njihovu saradnju i njihove kapacitete. 

Ovdje moţemo da pokaţemo da i preko 

turizma naše lokalne zajednice mogu da se 

razvijaju i da jačaju", kazala je Rešićeva. 

 Ona je podsjetila da je Ministarstvo 

uprave i lokalne samouprave Republike 

Srpske 3.000 KM izdvojilo za ovogodišnje 

"Dane zime na Kozari", a da je 

Ministarstvo trgovine i turizma Republike 

Srpske obezbijedilo 3.500 KM. I ministar 

Bakir Ajanović prisustvovao je  sedmoj 

privredno-turističkoj manifestaciji na 

krajiškoj planini. 

 Gradonačelnik Prijedora Marko Pavić 

rekao je da su "Dani zime na Kozari" lijek 

za planinu na kojoj se ratovalo i koja je 

ranjavana, ponavljajući da ona iz godine u 

godinu svoje trajanje opravdava na prvom 

mjestu brojem posjetilaca. 

 "Svaki dan u ovo doba godne treba da 

budu dani zime na Kozari i svaki dan u 

drugim dijelovima godine treba da budu 

dani ljeta na Kozari jer malo ko ima priliku 

u svojoj blizini imati ovakve prirodne 

ljepote i moţe uţivati u njima", istakao je 

Pavić. 

 Na više od 20 štandova bili su izloţeni 

razni domaći proizvodi i rukotvorine, od 

vina, likera, rakije, preko meda i drugih 

pčelinjih proizvoda, do ručnih radova i 

suvenira iz svih krajeva Potkozarja, dok je 

za gastro i za sportska takmičenja bilo 

najavljeno učešće po devet ekipa, i to iz 

Prijedora, Gradiške, Zenice, Banjaluke, 

Kotor Varoši, Kozarske Dubice, 

Kostajnice, Oštre Luke, Laktaša i 

Prnjavora. 

 "Danima zime na Kozari" prethodio je  

 "Zimski omladinski marš“ koji je 

organizovao Klub ekstremnih sportova 

"Albatros" iz Prijedora, kao i takmičenje 

učenika osnovnih i srednjih škola u 

skijanju koje je organizovalo Planinarsko-

skijaško društvo "Ljubijski rudar" iz 

Prijedora. 

 Organizatori "Dana zime na Kozari" su 

Turistička organizacija Prijedor i grad 

Prijedor, a suorganizatori Turističke 

organizacije opštine Kozarska Dubica i 

Nacionalni park „Kozara“. 

 Pokrovitelji manifestacije su Ministarstvo 

trgovine i turizma i Republike Srpske 

Ministartsvo lokalne uprave i samouprave 

Republike Srpske. 

 

Slab interes za radnička zanimanja 

 

Nedavno provedena anketa među 

učenicima devetih razreda osnovnih škola 

pokazala je da je samo oko 19 odsto 

anketiranih zainteresovano  za nastavak  

školovanja za  radnička zanimanja, 

odnosno za trogodišnje školovanje u nekoj 

od srednjih škola, iako su određeni profili 

zanatlija najtraţenija radna snaga na 

biroima rada. 
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Gradsko Odjeljenje za društvene 

djelatnosti  anketiralo  je 657 učenika koji 

ove školske godine završavaju osnovno 

obrazovanje i opredjeljuju se za buduće 

zanimanje, a rezultati će posluţiti  gradskoj 

upravi u kreiranju upisne politike za 

srednje škole koju definitivno odobrava 

Ministarstvo prosvjete i kulture Republike 

Srpske. 

Najveći interes budući srednjoškolci, njih  

536, pokazali su za nastavak školovanja u 

četvorogodišnjem obrazovanju, a od tog 

broja njih 110 za gimnaziju, 98 za 

zdravstvo i farmaciju, a 71 učenik je 

zainteresovan za elektrotehničku struku.To 

je sasvim  razumljivo jer iz školskih klupa 

izlaze  generacije kojima je kompjuter 

osnovno sredstvo komuniciranja i  koji 

ţele da  svoja znanja informatike dalje  

proširuju. 

Vršilac duţnosti načelnika Odjeljenja za 

društvene djelatnosti LJiljana Babić smatra 

da bi prioritet  ipak trebalo dati 

trogodišnjim zanimanjima. 

-Od 121 učenik koliko bi ţeljeli da nastave 

školvanje u trogodišnjim zanimanjima 

najveći interes je mašinstvo  i obradu metal 

za  koje se izjasnilo 30 budućih 

sredoškolaca, 29 za lične usluge, a 22 za 

poljoprivredu i preradu hrane“ kazala je 

Babićeva dodajući da je šteta što interes za 

trogodišnja zanimanja nije veći jer su u 

ovom trenutku između dugogodišnjeg 

boravka na evidenciji Zavoda za 

zapošljavanje isplatiji i profitabilniji 

nekadašnji zanati. 

„Podaci sa jasni da nema nezaposlenih 

obućara, a mi već četiri godine ne 

uspijevamo da upišemo učenike za ovo 

zanimanje. Da ne govorimo o tome da 

ovdašnje preduzeće „ Nova Ivančica“ 

dobar dio vlastitih sredstava ulaţe u 

prekvalifikaciju drugih struka zbog 

nedostatka obućara „ istakla je Babićeva. 

Ona je dodala da sve relevantne subjekte 

treba da zabrine i podatak da se ove godine 

očekuje upis oko 730 srednjoškolaca što je  

u odnosu na 857 upisanih ove godine  za  

127  učenika manje,te da je taj broj  

budućih srednjoškolaca  i manji budući  da 

se u sedam prijedorskih srednjih škola 

upisuje i određeni broj učenika iz susjednih 

opština. 

„ U tom svjetlu treba posmatrati u 

najavljeno određivanje broja učenika u 

odjeljenjima koje bi se prema nekim 

najavama  iz ministarstva moglo kretati i 

do 30, što bi značilo da bi naredne školske  

godine moglo da bude  i daleko manjih 

broj odjeljenja“ kazala je Babićeva. 

Ona je dodala da je nedavno odrţan 

sastanak sa predstavnicima resornog 

ministarstva postignut načelan dogovor  da 

bi optimalan broj učenika u razredima bio 

26, ali da će se konačna odluka znati pred 

početak nove školske godine. 

Predsjednik Aktiva direktora srednjih škola 

Zdravko Kovačević je potvrdio da će ove 

godine srednju školu završiti 43 odjeljenja. 

„ Prema broju učenika koji  će na jesen 

poći u prvi razred srednje škola i 

otpimalnom broju od 26  učenika u 

razredu,  mi bismo upisali 28 odjeljenja što 

je 15 odjeljenja manje nego ove godine i 

uz povećanje norme sa 20 na 24 časa 

neposrednog rada  već se vidi da će  

slijedeće  školske godine  biti mnogo 

problema jer bi moglo biti i prosvjetnih 

radnika  koji će ostati bez posla“ kazao je 

Kovačević. 

  

Plan upravljanja otpadom 

 

Prijedorsko preduzeće “Komunalne 

usluge”  , započinje realizaciju Plana 

upravljanja otpadom na području grada 

Prijedora , kroz projekte  “Proširenje 

područja prikupljanja komunalnog čvrstog 

otpada u gradu Prijedoru  i “Uvođenje 

reciklaţe izgradnjom zelenih ostrva”. 

Projektom proširenja područja prikupljanja 

komunalnog čvrstog otpada biće 

obuhvaćeno 35 mjesnih zajednica grada 

Prijedora , odnosno 3 140 domaćinstava , 

što će trenutnu pokrivenost odvoza otpada , 

sa 58 , povećati na 70 odsto. Rukovodilac 

Radne jedinice“ Javna higijena“ 

prijedorskih „Komunalnih usluga“  Milka 

Grbić  ističe da je  vrijednost projekta 231 

992  eura,  koji finansira međunarodna 
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agencija SIDA, a da je previđeno učešće 

gradske uprave od 10 odsto ukupnih  

sredstava. 

„ Učešće ove međunarodne organizacije se  

odnosi na kupovinu opreme  koju čini 

kamion  nosivosti 9 tona koji vrši uslugu 

odvoza otpada i moţe prazniti kontejner 

1,1 i 5 metara kubnih i sto  kontejnera 

zapremine 1,1 i 22 kontejnera zapremine  

pet metara kubnih koji će biti raspoređeni u 

ovih 35 mjesnih zajednica i bili bi 

postavljeni prema prioritetima“ kazala je 

Grbićeva. 

A gdje su prioriteti , najbolje znaju 

građani. Da bi planirani posao bio što 

kvalitetnije obavljen, radna grupa 

Komunalnog preduzeća i grada Prijedora  , 

u mjesnim zajednicama koje su 

obuhvaćene novim projektima , organizuje 

prezentacije i javne rasprave. 

 „Građani su ,  osim Plana proširenja 

prikupljanja čvrstog otpada upoznati i o 

projektu uvođenja reciklaţe izgradnjom 

zelenih ostrva , ističe Grbićeva.  

Ona je dodala da je vrijednost ovog 

projekta 132.903 eura , koji takođe 

finansira SIDA, uz učešće lokalne vlasti u 

iznosu od 10 odsto. 

„ Tu je predviđena nabavka  vozila 

kapaciteta 3,5 tona za prikupljanje ovog 

otpada i za rad u manjim ulicama te 15  

kontejnerskih mjesta gdje će biti 

postavljeno po četiri kontejnera za tri vrste 

reciklaţnog otpada koji mi već 

prikupljamo. Od tih 60 kontejnera koji su 

predviđeno  45 finansira SIDA ,a gradska 

uprav preostalih 15 i izgradnju zelenih 

ostrva“ kazala je Grbićeva. 

Realizacijom novih projekata  , do 2017. 

godine , obim prikupljenog otpada biće 

povećan  , dok će , istovremeno nakon 

reciklaţe , količina deponovanog otpada 

biti smanjena. Radnici Komunalnih usluga 

,osim svojih redovnih aktivnosti, 

angaţovani su i na poslovima izgradnje 

deponije „Kurevo“ .  Prva faza radova , do 

kraja marta ove godine ,obuhvata 

izgradnju: Upravne zgrade , ulazno-izlazne 

zona sa kolsko-cestovnom vagom od 60 

tona , izgradnju brane na deponiji i ograde 

oko nje ,  te nabavku budloţera i 

kompaktora za presvlačenje i 

kompaktovanje deponije zemljom.Prema 

riječima Seada Suljanovića , rukovodioca 

razvoja i ekologije u preduzeću 

„Komunalne usluge“ ,  buduća sanitarna 

deponija  biće izgrađena prema visokim 

standardima. 

„Od jedne opštinske deponije koja je 

izgrađena 1983.godine izvršićemo 

rekonstrukciju i dogradnju u jednu 

regionalnu, sanitarnu deponiju za regiju 

Prijedor koja će opsluţivati oko 180 000 

stanovnika i biće napravljena prema svim 

evropskim standardima, onemogućiće  

zagađivanje čovjekove, okoline, vazduha i 

vode,a deponovanje će biti prema svim 

evropskim zakonima“ kazao je Suljanović. 

Projekat prve faze izgradnje sanitarne 

deponije „Kurevo“ ,  vrijedan preko milion 

i po dolara , trebalo bi da bude završen u 

aprilu ove godine.  Sredstva za njegovu 

realizaciju obezbijeđena su putem 

beskamatnog kredita Svjetske banke , od 

koje  se očekuju i sredstava  za drugu fazu 

radova , u kojoj je predviđena izgradnja 

pogona za reciklaţu , čime bi količina 

otpada na budućoj , regionalnoj deponiji 

bila smanjena . 

 

Sredstva za nevladin sektor 

 

Grad Prijedor će ove godine finansirati  

projekte  nevladinih organizacija 

sredstvima u iznosu od 60 000 KM.Vršilac 

duţnosti načelnika  Odjeljenja za društvene 

djelatnosti Ljiljana Babić potvrdila je da će  

se  iz gradskog budţeta finansirati različite 

oblasti ţivota i rada u gradu od 

zapošljavanja,  poljoprivrede, privrede, 

turizma, zdravstva, obrazovanja i kulture 

do socijalne zaštite , ekologije, oblasti 

ljudskih prava i jačanja demokratskog 

društva do razvoja sporta. 

„Mi već nekoliko godina potpuno 

transparentno finansiramo jedan dio 

nevladinog sektora i to putem javnog 

oglasa gdje se svi koji ispunjavaju 

kriterijume mogu prijavati sa svojim 

projektima i na taj način se finansiraju tako 
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da ni ove godine sredstva neće biti 

dijeljena po sistemu donacija  nego putem  

konkursa  koji će biti raspisan  tokom 

aprila“ kazala je Babićeva. 

Ona je dodala da će  Komisija za saradnju 

sa udruţenjima i fondacijama provesti  

konkursnu proceduru i odabrati 

najkvalitetnije koje će gradska uprava 

finansirati tokom 2013.godine. 

Ona je podsjetila da je Prijedor  zbog 

takvog načina rada dobitnik  priznanja 

Mreţe „ Sporazum plus“ za  najbolje 

prakse u primjeni “Sporazuma o saradnji 

lokalnih organa vlasti i organizacija 

civilnog društva” u oblasti finansiranja 

nevladinih organizacija iz gradskog  

budţeta. 

 

18.2.2013. Održan prvi „Kozara ski“ 

 

Na planini Kozari ovog vikenda po prvi 

put je odrţano takmičenje iz zvaničnog 

kalendara Skijaškog saveza BiH, a "Kup 

Kozara 2013" okupio je preko 200  

takmičara od 8 do 15 godina iz 14 klubova 

iz BiH i jednog iz Crne Gore.Predsjednik 

Smučarskog saveza Republike Srpske i 

član Upravnog odbora Ski saveza BiH 

Slavko Vasić rekao je da je takmičenje 

opravdalo i premašilo sva očekivanja. 

 "LJetos smo obavili inspekciju staze, ali 

ovo je prevazišlo sva naša očekivanja. 

Visoka, zaista visoka ocjena za sve 

segmente organizacije, sve je funkcionisalo 

besprijekorno i prezadovoljni smo, a 

posebnu draţ dalo je noćno takmičenje u 

slalomu", rekao je Vasić novinarima na 

Kozari. 

 Najbolji slalomaši u kategorijama stariji 

dječaci i djevojčice i mlađi dječaci i 

djevojčice bili su Janko Vukadinović iz Ski 

kluba "Mojkovac" Crna Gora, Marina 

Mandušić iz SK "Striţ" iz Tomislavgrada, 

Nedin Zvizdić iz "LH ski tima" Sarajevo i 

Maja Tadić iz SK “Jahorina“. 

 Najbolji takmičari u veleslalomu u 

kategorijama stariji dječaci i djevojčice i 

mlađi dječaci i djevojčice bili su Mirza 

Hasanbegović iz SK „Bjelašnica“, Iva 

Gačić iz SK „Striţ, Matin Kamenica iz SK  

"ZOI `84" i Sara Šišić iz SK „Sarajevo“. 

 Veleslalom su vozili i mlađi i stariji 

cicibani i cicibanke među kojima su 

najbolji bili Daut Hamidović iz SK 

„Ilidţa“, Lamija Pašović iz SK "ZOI `84", 

David Dujaković iz SK „Banjaluka" i 

Esma Alić iz SK „Bjelašnica“.  

 Specijalne nagrade dobili Marko Jelača, 

Janko Vukadinović i Maksimilijan Fogel 

kao jedini takmičari iz Prijedora grada 

domaćina, Mojkovca u Crnoj Gori i 

austrijskog Graca.  

Tehnički organizator Predrag Grgić iz 

Smučarskog kluba "Banjaluka" rekao je da 

je takmičenje odrţano u prvoklasnim 

uslovima uz fantastičan snijeg i 

besprijekornu uređenost staze. 

 "Naši gosti su više nego iznenađeni i 

prezadovoljni uslovima ,organizacijom i 

smještajem", naveo je Grgić. 

 

 
  

Predsjednik Planinarskog skijaškog društva 

"LJubijski rudar" Boţo Grbić rekao je da je 

takmičenje okupilo daleko veći broj 

učesnika od predviđenog i da su zbog toga 

traţili i dodatni smještajni kapaciteti u 

Prijedoru budući da su na samoj planini svi 

bili  puni. 

 "Mislim da smo poloţili ispit i da ćemo i 

ostati u zvaničnom kalendaru Ski saveza 

BiH", rekao je Grbić. 

 Domaćini i organizatori "Kupa Kozara 

2013" su Planinarsko-skijaško društvo 

"LJubijski rudar" iz Prijedora, Smučarski 

klub "Banjaluka" iz Banjaluke i Nacionalni 

park "Kozara". 

_______________________________      
Izdavač: Grad Prijedor 


